Golf Etiquette en Golf Regels vervolg

 Het goede antwoord op de regelvraag is antwoord e 

Hebt u het goed? Gefeliciteerd! Bij de eerstvolgende vacature in de H&R commissie zullen we aan u denken. Had u het fout? Jammer. U bent vast niet de enige!

Toelichting

Laten we beginnen met het eenvoudigste geval: speler B. Die gaat in de fout door uiteindelijk met zijn 1ste bal verder te spelen. Dat is dan de verkeerde bal, want hij heeft een 2de bal in spel gebracht. Hij krijgt ongetwijfeld van zijn marker te horen dat hij heeft nagelaten te melden dat hij een provisionele bal ging slaan. Hij wordt gediskwalificeerd als hij zijn fout niet hersteld voordat hij afslaat van hole 2 (regel 15-3, p.70 ).

Dan speler C: hier is sprake van een verloren bal. Het is niet zeker dat de bal in de waterhindernis is terechtgekomen, deze kan ook verloren zijn geraakt in de rough. De provisionele bal is dan de goede oplossing. Score: met de eerste bal 1 slag plus 1 strafslag voor het verloren raken van deze bal, en dan 3 slagen met de 2de bal: totaal 5 slagen. Opgemerkt moet wel worden dat het spelen van een provisionele bal niet is toegestaan als met redelijke zekerheid mag worden aangenomen dat de 1ste bal in de waterhindernis ligt. De bal met de 2de afslag is dan de bal in spel (dwz je mag dan niet verder spelen vlg. de regels van de waterhindernis, ofwel je hebt dan geen keus meer). Er is dus nog wel enige twijfel bij de correctheid van het melden van het spelen van een provisionele bal, maar verder doet speler C niets fout: hij speelt geen verkeerde bal en ook niet van de verkeerde plaats. Geen reden voor diskwalificatie dus.

En dan speler A. Hij speelt volgens de regels van de laterale waterhindernis (totaal 4 slagen). Het is echter een gewone waterhindernis: niet correct gedropt dus. Als hij die fout niet corrigeert voordat hij afslaat van hole 2 krijgt hij 2 extra strafslagen, en bij een ernstige overtreding wordt hij gediskwalificeerd (regel 20-7, p. 86). Dat risico bestaat inderdaad want hij moet ofwel over het water slaan of opnieuw afslaan. Het nalaten daarvan levert hem een beduidend voordeel op (zie noot 1 op p. 87). Volkomen terecht dus opnieuw afgeslagen. Maar wat wordt de score? 
De afslag met de 1ste bal plus de strafslag vanwege de waterhindernis, levert 2 slagen op. De slagen vanaf de verkeerde plaats vervallen omdat hij een 2de bal heeft gespeeld. De score met de 2de bal was 3, dus totaal 5. Echter hij krijgt ook nog 2 strafslagen vanwege het spelen vanaf de verkeerde plaats, en daarmee een score van 7 slagen.

Als u nu de smaak te pakken hebt gekregen mag u als huiswerk nagaan hoe speler B kan voorkomen dat hij wordt gediskwalificeerd en wat dan zijn score wordt. Ga er daarbij van uit dat hij de 2de bal heeft opgenomen zonder te merken!

Succes ermee. 
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